
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, όπως με πληροφόρησαν οι αρμόδιοι φορείς 
του Υπουργείου, σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Τα εξοπλιστικά προγράμματα ενίσχυσης του ΠΝ εντάσσονται στον υπό σχεδίαση 
12ετή Μακροπρόθεσμο Προγραμματισμό Αμυντικών Εξοπλισμών (ΜΠΑΕ), η 
οριστικοποίηση του οποίου είναι σε εξέλιξη και μετά την οποία θα ακολουθήσει η υποβολή 
του στην αρμόδια Επιτροπή της ΒτΕ. Κατά τα λοιπά, το περιεχόμενο του ΜΠΑΕ δεν δύναται 
να γνωστοποιηθεί στην παρούσα διαδικασία, καθόσον χαρακτηρίζεται ως «ΑΠΟΡΡΗΤΟ».  

Αναφορικά με την απόφαση έναρξης διαπραγματεύσεων για την πρόσκτηση 
τέταρτης φρεγάτας Belharra FDI HN , οι λόγοι που οδήγησαν σε αυτή δεν είναι άλλοι από την 
αμυντική θωράκιση της χώρας και την ανάγκη εκσυγχρονισμού του Στόλου, ώστε να μπορεί 
να ανταποκριθεί σε μελλοντικές προκλήσεις ασφαλείας. Σε κάθε περίπτωση, διαβεβαιώνεται 
ότι η δαπάνη της νέας αγοράς έχει προϋπολογιστεί με τρόπο που δεν διαταράσσει τη 
δημοσιονομική μας συνέπεια. 

Τέλος, επισημαίνεται ότι όσον αφορά στη συμμετοχή ελληνικών εταιριών αμυντικής 
βιομηχανίας στο εξοπλιστικό πρόγραμμα πρόσκτησης των φρεγατών, έχουν ήδη υπογραφεί 
25 συμβόλαια με ελληνικές εταιρίες και από το Νοέμβριο του 2024 αναμένεται η υπογραφή 
νέων συμβολαίων, ενώ ύψιστος στόχος είναι η αύξηση του ποσοστού της ελληνικής 
συμμετοχής στο συγκεκριμένο πρόγραμμα, από 12% σε 15% επί του συμβατικού κόστους. 
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